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مجمــع عمومــی عــادی ســالیانه انجمــن کشــتیرانی همزمان بــا میلاد 
باســعادت امام حســن مجتبی )ع( با حضور اعضا برگزار شــد. این مجمع اما 
یــک مهمان ویــژه نیــز داشــت. محمــد راســتاد، مدیرعامل ســازمان 
بنادر و دریانوردی مهمــان ضیافت افطــار انجمن بود و در ســخنرانی خود 
از ارتباط نزدیک میان این تشــکل دریایی با ســازمان بنــادر گفت. گزارش 
ویژه این شــماره به برگــزاری این ضیافــت دریایی اختصاص یافته اســت.

سازمان ملل متحد گزارش دادداسـتان جـلد .....
چشم انداز تیره و تار

اقتصاد جهانی

دبیرکل انجمن کشتیرانی
 ریسک سرمایه گذاری در 

بندر بالا است

دریاییها ضیافت
مجمع عمومی سالیانه و ضیافت افطار انجمن کشتیرانی

 با حضور معاون وزیر راه و شهرسازی برگزار شد
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دبیرکل انجمن کشتیرانی و خدمات وابسته ایران با بیان 
اینکه سازمان بنادر به عنوان یک سازمان پیشرو در بخش 
سرمایه گذاری بندری و دریایی نقش خوبی را ایفا کرده 
اســت گفت: علی رغم اینکه به اعتقاد ما کافی نیســت، 
ولی به عنوان یک ســازمانی که در حوزه سرمایه گذاری 
به ویژه در امر دریا مســئولیت قانونی ندارد خوشبختانه 
پیشرو و پیشتاز بوده است. یکی از نقاط ضعفی که حوزه 
سرمایه گذاری بنادر دارد عدم تمایل سرمایه گذار خارجی 
برای ورود به این عرصه است. وی با بیان اینکه بخشی از 
آن به خود سازمان بازمی گردد و بخش دیگر آن وابسته به 
سایر سازمان ها و قوانین سرزمینی ایران است اظهار کرد: 
موضوعات مالیاتی، تامین اجتماعی، ورود سرمایه و نبود 

آرامش خاطری که یک سرمایه گذار برای ورود و خروج 
ســرمایه و قوانین اجرایي کارگري نیاز دارد، جزو موانع 
اصلی هستند که باعث شده ســرمایه گذار خارجی ورود 
پیدا نکند. وی در ادامه گفت: اگر ما مبحث سرمایه گذاری 
را فقط بخواهیم و انتظار داشته باشیم این مطالبه را فقط 
به ســازمان بنادر معطوف کنیم اشــتباه است، چون در 
بسیاری از مقولات سازمان بنادر نه نقش تصمیم گیرنده و 
نه مسئولیتی دارد. در بخش دیگري نادیده گرفتن بعضي 
از معافیت هاي مناطق آزاد و ویژه است. از آنجا که قانون 
براي جذب ســرمایه گذاري در این مناطق امتیازهایي 
درنظر گرفته، متاســفانه این قاعده توسط سازمان هاي 

تأمین اجتماعي، مالیاتي و اداره کار رعایت نمي شود.

مجمع عمومی سالیانه انجمن 
کشتیرانی و خدمات وابسته ایران 

برگزار شد

انعکاس خبر برگزاری مجمع 
عمومی سالیانه انجمن کشتیرانی 

در رسانه های جمعی کشور

 اولویت سازمان بنادر سرمایه گذاری از سوی بخش 
خصوصی است و برای حفظ فعالیت و اشتغال در این 

بخش می تواند برای سهم خود تعدیل هم داشته باشد.

ریسک سرمایه گذاری در بندر بالا است

محمد راســتاد در مجمع عمومی ســالیانه انجمن 
کشتیرانی و خدمات وابسته ایران اظهار کرد: تعامل 
بسیار خوب و سازنده ای با انجمن کشتیرانی داریم. 
با این انجمن جلســات مفصل به صــورت فصلی و 
دوره ای داشته و نتایج این جلسه بسیار مفید بوده 
به طوری که مشــکلات مربوط به بخــش بیمه و 
مالیات شرکت های کشــتیرانی  به زودی برطرف 
می شود. مشــکلات مربوط به بخش بیمه از حوزه 
حقوقی برطرف شده و به بخش فنی رسیده است و 
امیدواریم به طور کامل تا چند وقت آینده حل شود. 
طبق رایزنی های که انجام شــد هم اکنون انجمن 
کشتیرانی به عنوان عضو در تمامی جلسات مربوط 

به حوزه حمل ونقل شرکت دارد.
معاون وزیر راه وشهرسازی به دشوار بودن هزینه های 
نقل و انتقال ارز کشــتی های خارجــی در چنین 
شرایطی اقتصادی و تحریمی اشــاره کرد و گفت: 
هزینه ارزی این کشــتی هــا  را ۵ درصــد در نظر 
گرفته ایم و این درخواست در جلسات هئیت عامل 
تصویب شده و امیدواریم در حداقل زمان به مرحله 
اجرایی برسد.   اولویت سازمان بنادر سرمایه گذاری 
از سوی بخش خصوصی است و برای حفظ فعالیت و 
اشتغال در این بخش می تواند برای سهم خود تعدیل 

هم داشته باشد.
وی با اشاره به اینکه چرخه بنادر کشور می چرخد 
افزود: هم اکنون بالاترین حجم ترافیک در جابه جایی 
کلا صادارت و اردات در بنادر کشــور وجود دارد، به 
طوری که در بندر امام خمینی )ره( تمامی اسکله ها 
و کشتی ها در حال تردد و جابه جایی کانتنر هستند. 
بندر شهید رجایی با وجود آنکه هم اکنون در شرایط 
تحریم قرار دارد و میزان صادرات و واردات آن نسبت 
به گذشــته کاهش یافته اما تمامی اســکه های آن 

فعال است.

خـبر
ویـژه 

دبیرکل انجمن کشتیرانی و خدمات وابسته ایران 

معاون وزیر راه و شهرسازی عنوان کرد

محمد راستاد |  مدیرعامل سازمان بنادر   ¦     

مجمع عمومی ســالیانه انجمن کشــتیرانی و خدمات 
وابســته ایران با حضور محمد راســتاد معاون وزیر راه 
وشهرسازی و مدیر عامل ســازمان بنادر و دریانوردی، 
محمدعلی حســن زاده عضو هیات عامل و معاون امور 
بندری و اقتصادی سازمان بنادر و دریانوردی، نمایندگان 
اتاق های بازرگانی، پیشکســوتان عرصــه حمل ونقل و 
اعضای انجمن کشتیرانی برگزار شد. تعیین حق عضویت 
سالیانه و انتخاب بازرس جدید با رای حاضران از جمله 

دیگر برنامه های این مجمع عمومی سالیانه بود.

حضور و سخنرانی محمد راستاد، معاون وزیر راه و مدیرعامل 
سازمان بنادر و دریانوردی در مجمع عمومی سالیانه انجمن 
کشتیرانی بازتاب خبری ویژه ای در سایت های تخصصی 
حوزه دریایی، بندری و اقتصادی داشت. پایگاه های خبری 
وزارت راه و شهرسازی و سازمان بنادر گزارش تصویری و 
سخنرانی دبیرکل انجمن و مدیرعامل سازمان بنادر را در 
این مراسم پوشش دادند. فصل اقتصاد، دنیای اقتصاد، ایسنا، 
باشگاه خبرنگاران جوان، پایگاه خبری صدا و سیما و ایلنا نیز 

اخبار این مراسم را منعکس کردند. 

تعامل بسیار نزدیک سازمان 
بنادر با انجمن کشتیرانی
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کانتینرهای جهان از ۲۳ میلیون teu فراتر رفت

جنگ تجاری آمریکا و چین 
وارد فاز جدید شد

 بازگشت امید به بازار
حمل ونقل کانتینری

با توجه به تجربه سرمایه گذاری موفق در بنادر چین، بعد 
از مطالعات انجام شده در زمینه های احداث انبار و سیلو 
مایل به سرمایه گذاری در بنادر ایران هستیم و در این 
زمینه اقدام خواهیم کرد.

اسخت اورازبای  |   سفیر قزاقستان در ایران   ¦     

آلفالاینــر در آخرین گزارش خــود، وضعیت و موقعیت 
شرکت های بزرگ کشتیرانی کانتینری جهان را ارائه داد.

بر اساس این گزارش، کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران 
همچون ماه گذشــته میلادی، در رده چهاردهم جهان 

قرار دارد.
نکته جالب گزارش اخیــر آلفالاینر به تعداد کانتینرهای 
جهان برمی گردد که برای اولین بــار از مرز ۲۳ میلیون 
teu فراتر رفت. همچنین تعداد کشــتی های کانتینری 

جهان نیز ۶۱۱۹ فروند گزارش شده است.
در رنکینــگ برترین شــرکت های کانتینــری جهان، 
رتبه های اول تا پنجم همچنان بی تغییر باقی مانده است. 
»ای.پی.ام مرسک« با اختصاص ۱۷.۹ درصد از مجموع 

حمل ونقل کانتینری دنیا در صدر قرار دارد و شرکت های 
 »مدیترانــه ای« و »ســی.ام.ای ســی.جی.ام« با ۱۴.۷ 
و ۱۲.۶ درصد رتبه های دوم و سوم را به خود اختصاص 

داده اند.
همچنین میزان DWT نیز نسبت به ماه گذشته افزایش 
یافته و به بیش از ۲۷۹ میلیون و ۴۹۴ هزار تن رســیده 

است.
کشــتیرانی جمهوری اســلامی ایران در حالی در رتبه 
چهاردهم قرار گرفته که ۷ دهم درصد از حجم جابجایی 
کانتینری دنیا را در اختیار دارد. جایگاه این شرکت مورد 
تعقیب »هولدینگ آنتونگ ای« است که در رده پانزدهم 

جا گرفته است.

 چشم انداز تیره و تار
اقتصاد جهانی

سازمان ملل متحد گزارش داد

ویـژه خـبر

آلفالاینر در جدیدترین گزارش خود خبر داد

ســازمان ملل جنگ تجاری را یکی از اصلی ترین 
ریســک های بر ســر راه اقتصاد جهانی معرفی 
کرد. این ســازمان با توجه به افزایش تنش های 
ژئوپلتیکی و کاهش اطمینــان فعالان تجاری به 
فضای اقتصادی، پیش بینی خود از متوســط نرخ 
رشــد اقتصادی کشــورهای جهان در سال های 
۲۰۱۹ و ۲۰۲۰ را کاهــش داد. ســازمان ملل با 
معرفی جنگ تجاری به عنوان اصلی ترین ریسک 
موجود بر سر راه اقتصاد جهانی در مقطع کنونی، 
خواهان بازنگــری در سیاســت های اقتصادی و 
تجاری برخی کشورها شده است. این سازمان با 
اشاره به رشد ۳ درصدی کشورهای جهان در سال 
گذشته پیش بینی کرد که اقتصاد جهانی در سال 
جاری به طور متوسط ۲.۷ درصد و در سال آینده 
به طور متوسط ۲.۹ درصد رشد کند که ۰.۳ درصد 

کمتر از پیش بینی قبلی آن است.
سازمان ملل با اشــاره به این که چشم انداز رشد 
در بسیاری از کشــورهای توســعه یافته و یا در 
حال توسعه در مقایســه با قبل کم رنگ تر شده 
اســت افزود که محرکه های رشــد اقتصادی هم 
از نظر عوامــل داخلی و از نظــر خارجی تضعیف 
شده اند. الیوت هریس، کارشــناس ارشد مسائل 
اقتصادی سازمان ملل گفت: سیاست های دقیق تر 

و جامع تری برای مقابله با روند کنونی لازم است.
علاوه بر سازمان ملل، سازمان توسعه و همکاری 
اقتصادی نیز نســبت به کاهش رشــد اقتصادی 
جهان هشدار داده است. به نقل از نشریه گاردین 
انگلیس، این سازمان هشدار داده است که جنگ 
تجاری بین چین و آمریکا در ســال های ۲۰۲۱ و 
۲۰۲۲ رشد اقتصادی جهان را به اندازه ۰.۷ درصد 
کاهش خواهد داد. این سازمان پیش بینی خود از 
رشد امسال اقتصاد جهانی را از ۳.۵ درصد به ۳.۱ 

درصد کاهش داده است.

واشنگتن در میانه مذاکرات با پکن، بر ۲۰۰ میلیارد 
دلار کالاهای چینی تعرفه ۲۵ درصدی وضع کرد؛ 
چین نیز اعلام که اقدام متقابــل انجام خواهد داد. 
وزیر اقتصاد چین گفــت: از تصمیم آمریکا »عمیقا 

متاسف است«. 
وی افزود اقدامات متقابل لازم را اتخاذ خواهد کرد، 
اما این اقدامات را توضیح نداد. این افزایش در میانه 
مذاکرات دو کشور برای پایان دادن به جنگ تجاری 
۱۰ ماهه صورت گرفت. تعرفه ها در هنگام برگزاری 

جلسات مذاکره تجاری اعمال شده است. 

شاخص اجاره بهای کشتی های کانتنیری در هفته دوم 
ماه می اعلام شد. شاخص با بهبودی شرایط به میزان 
۲درصد، به امتیاز ۴۰۲ رسید و نسبت به عملکرد هفته 

گذشته، یک امتیاز رشد داشت.
اجاره بهای کشــتی های کانتینری در کشــتی های 
پاناماکسteu ۴۲۵۰  به میزان ۹ دهم درصد افزایش 
یافته اســت. این افزایش در مقایســه با ماه گذشــته 
میلادی رشــد ۴.۳ دهم درصدی را نشــان می دهد. 
شاخص اجاره بها در واحد teu ۱۷۰۰  نیز رشد ۷ دهم 

درصدی داشته است.
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پـرونـده

 مـوضـوع:

برگزاري مجمع عمومی 
سالیانه انجمن کشتیرانی

در مجمــع ســالیانه انجمــن کشــتیرانی، 
انتخابات بازرس برگزار و »حســن رضا صفری« 
80 رای بــرای یــک ســال  بــا مجمــوع 
دیگــر بــه ایــن عنــوان انتخــاب شــد.

مجمع عمومی سالیانه و ضیافت افطار انجمن کشتیرانی با حضور معاون وزیر راه و شهرسازی برگزار شد

مجمـع عمومـی عـادی سـالیانه انجمن 
کشـتیرانی همزمـان با میلاد باسـعادت 
امـام حسـن مجتبـی )ع( بـا حضـور اعضـای این 
تشـکل معتبـر دریایـی کشـور برگـزار شـد. این 
مجمـع امـا یـک مهمـان ویـژه داشـت. محمـد 
راسـتاد، مدیرعامـل سـازمان بنـادر و دریانوردی 
مهمـان ضیافـت افطار انجمـن بود و در سـخنرانی 
خـود از ارتبـاط نزدیک میـان این تشـکل دریایی 
با سـازمان بنادر گفت. گزارش پیـش رو، خلاصه ای 
اسـت از آنچـه در ایـن جمـع دریایـی گذشـت. 

ضیافت دریایی ها
نفر   ۴ شامل  عمومی  مجمع  رییسه  هیات  اساسنامه، 
است  ناظر  عضو   ۲ و  ۱منشی  رئیس،   ۱ از  متشکل  و 
می گوید: »با انتخاب تمامی اعضای هیات رئیسه، مجمع 
منابع  اینکه  بیان  با  ادامه  در  وی  رسید.«  رسمیت  به 
درآمدی انجمن با هزینه های  آن هماهنگ نیست اظهار 
عضویت  حق  انجمن  این  درآمد  منبع  ترین  مهم  کرد: 
کشور  اقتصادی  شرایط  اینکه  به  توجه  با  و  است  اعضا 
مهمی  بسیار  تاثیرات  و  شده  نابسامانی  دچار  منطقه  و 
بر عملکرد حوزه حمل ونقل  و شرکت های کشتیرانی 
داشته، بنابراین پیشنهاد داریم که امسال حق عضویت 
افزایش یابد.« پل مه همچنین به منابع درآمدی انجمن 
اندازی  راه  با  انجمن  افزاید:»این  می  و  کند  می  اشاره 
داشته  خوبی  بسیار  درآمدی  منبع  خود  آموزش  مرکز 
را  اعضا کمک های زیادی  از  از سوی دیگر، تعدادی  و 
در بخش های مختلف داشته اند. همچنین یکی از منابع 
که   طوری  به  بود   ۸۸ سال  در  مجمع  مصوبه  درآمدی 
در  این کمک ها  و  داشته اند  های  اعضا کمک  از  برخی 
اشکال های مختلف کانتینری و غیر کانتنری بوده است.« 
عضویت  حق  تعیین  به  نوبت  توضیحات،  این  از  پس 
انجمن در سال جاری رسید که پیشنهاد حسین ناجی 
پور، عضو هیات مدیره و خزانه دار انجمن به عنوان خزانه 
دار و عضو هیات مدیره در ابتدا مبلغ ۶ میلیون تومان 

دبیرکل  و  اعضا  توضیحات  با  اما  نهایت  در  شد.  مطرح 
حق  تومان  میلیون   ۵ مبلغ  اکثریت  رای  با  انجمن، 
عضویت به تصویب رسید. دبیرکل انجمن کشتیرانی در 
های  تمامی شرکت  دارم  »اعتقاد  کرد:  آوری  یاد  ادامه 
را  و خود خوانده حق عضویت  باید خود خواسته  عضو 
بپردازند. امیدواریم در سال جدید بتوانیم با همکاری و 
مشارکت تمامی اعضاي انجمن در جهت بهبود مشکلات 
گام برداریم و بتوانیم تمامی مطالبات و درخواست های 

این بخش را  ایفاء دهیم.

 اصلاح معضلات مرتبط با کسب وکار 
فعالیت  »تمام  کرد:  اظهار  ادامه  در  همچنین  مه  پل 
و  مالیات  دریافت  مشمول  بندری  ویژه  مناطق  های 
ارزش افزوده نیست و این مساله در سال ۹۵ تصویب و 
ابلاغ شده، اما به صورت کامل اجرا نمی شده است. اما 
انجمن با برگزاری جلسات متعدد با مدیران این حوزه، 
همچنین  مه   پل  برداشت.«  را  آن  روی  پیش  موانع 
عوارض  و  حقوق  در  درصدی   ۵ تخفیف  به  اشاره  با 
از سوی سازمان بنادر گفت: موضوع THC و دریافت  
اظهار  وی  باشد.  ریال  یا  و  نیمایی  ارز  اساس  بر  دلار 
خصوصی  بخش  وکار  کسب  مشکلات  »اصلاح  کرد: 
سازمان  در  اساسی  رکن  یک  عنوان  به  آنها  و حضور 

 گزارشی از سالی که گذشت
جمعی  میزبان  عزیز  شبی  در  تهران  ارم  بزرگ  هتل 
بار،  این  و  است  دریایی  ونقل  حمل  صنعت  نخبگان  از 
دریایی های کشور به بهانه برگزاری مجمع عمومی سالیانه 
انجمن کشتیرانی قرار است دور هم جمع شوند. مهمان ها 
به  به یک وارد می شوند و مراسم حدود ساعت ۱۸  یک 
صورت رسمی آغاز می شود. مسعود پل مه، دبیرکل انجمن 
کشتیرانی پشت تریبون قرار می گیرد و با بیان اینکه طبق 
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معاون وزیر راه و شهرسازی عنوان کرد

تعامل بسیار نزدیک 
سازمان بنادر با انجمن 

کشتیرانی

پيشخوان برگــزاری مجمع ســالیانه انجمــن کشــتیرانی، انعــکاس فراوانی در رســانه های 
تخصصی حــوزه حمــل ونقــل و اقتصــادی داشــت. پایــگاه خبــری وزارت راه 
و ســازمان بنــادر، باشــگاه خبرنــگاران جــوان، ایلنــا، ایســنا و روزنامــه دنیای 
اقتصاد اخبار و ســخنرانی هــای مرتبط با مجمع ســالیانه انجمــن را منعکس کردند.

با اشاره به مشکلات شرکت های  تصویب کنیم. وی 
کشتیرانی گفت: »پیگیری معضلات و مسائل مربوط 
به اخذ هزینه THC، مسائل مربوط با ۱۰ درصد کرایه 
حمل ناوگان خارجی )حق پرچم(  و نهاد حاکمیت، 
پیگیری مسائل ارزی و پیگیری مشکلات و موانع این 
حوزه و توقف کشتی ها از جمله مسائلی است که در 
انجمن کشتیرانی پیگیری می شود. همچنین برگزاری 
جلسات منظم و بازدید از بنادر های شمالی و جنوبی 

کشور از دیگر اقدامات انجمن در سال گذشته بود.«
و  اقتصاد  وزیر  با  مختلف  جلسات  برگزاری  از  ملک 
همچنین وزیر حمل ونقل افغانستان خبر داد و گفت: 
تکمیل  همچنین  و  خدمات  کیفیت  ارتقای  »برای 
باره  این  بندر چابهار  جلسات مختلفی در  تجهیزات 
برگزار کردیم.« رئیس هیات مدیره انجمن کشتیرانی 
اقیانوسی  بندر  ترین  بزرگ  چابهار  اینکه  به  اشاره  با 
دارد،  را  ها  تحریم  از  رهایی  فرصت  و  است  کشور 
اظهار کرد:»باید با تکمیل تجهیزات و سرویس دهی 
به این بندر بتواینم آن را به رونق برسانیم.« وی در 
پایان گفت: »سازمان بنادر با ارائه تخفیف ۵ درصد به 
شناورها حمایت مناسبی از بخش خصوصی ورونق در 

این بخش انجام داده است.«

 ضیافت افطار با حضور دریایی ها
دو  کشتیرانی  انجمن  سالیانه  عادی  عمومی  مجمع 
مهمان ویژه هم داشت. محمد راستاد، معاون وزیر راه 
دریانوردی  و  بنادر  سازمان  مدیرعامل  و  وشهرسازی 
به همراه محمدعلی حسن زاده، معاون امور بندری و 
اقتصادی سازمان بنادر و دریانوردی و مسئولان روابط 
عمومی این سازمان، مهمان ویژه دورهمی دریایی ها 
پایان مجمع نیز پشت تریبون قرار  بودند. راستاد در 
گرفت و از ارتباط سازنده انجمن کشتیرانی با سازمان 
صنعت  به  آن  منافع  که  مزیت  یک  عنوان  به  بنادر 
حمل ونقل بازمی گردد یاد کرد. در پایان این مراسم 
نیز ضیافت افطار با حضور اعضای انجمن، پیشکسوتان 
و  بنادر  ونقل دریایی، مسئولان سازمان  عرصه حمل 
دریانوردی و اعضای اتاق های بازرگانی و همین طور 

مدعوین از قوه قضائیه برگزار شد. 

بنادر و دریا نوردی تایید شد .« در ادامه موضوع انتخاب 
بازرس جدید برای سال جاری مطرح و نام ۳ کاندیدا 
با  از اخذ و شمارش آرا  عنوان شد. در نهایت و پس 
برای  رای  با ۸۰  رضا صفری«  بازرس، »حسن  حضور 

یک سال دیگر به عنوان بازرس انجمن انتخاب شد. 

 پیگیری مشکلات مربوط به حق پرچم 
مدیره  هئیت  رئیس  ملک،  امید  مجمع  ادامه  در 
انجمن کشتیرانی گزارشی از عملکرد یک ساله انجمن 
کشتیرانی در بخش های مختلف را ارائه کرد. وی سپس 
با اشاره به اینکه انجمن کشتیرانی تلاش بسیار زیادی 
کرده که با اتاق بازرگانی و صنایع و معادن و همچنین 
سازمان بنادر و دریا نوردی  و سایر سازمان های دولتی 
»برقرای  گفت:  باشد،  داشته  نزدیکی  بسیار  تعامل 
ارتقای  ساز  زمینه  سازمان ها  این  با  تعامل  و  ارتباط 

کمی و کیفی فعالیت های انجمن می شود.«
مشکلات  کشور  لجستیک  مراکز  اینکه  بیان  با  ملک 
برگزاری  »با  کرد:  تاکید  داشته،  زیادی  بسیار 
نوردی  دریا  و  بنادر  سازمان  در  مختلف  جلسات 
نبود  بر  مبنی  سابق  راه  وزیر  »آخوندی«،  تاکید  و 
زیرساخت های لجستیکی، در نهایت موفق شدیم برای 
وزارت  در  را  ونقل  حمل  معاونت  بخش  این  ارتقای 
راه وشهرسازی ایجاد و آیین نامه مراکز لجستیکی را 

راستاد: با انجمن کشتیراني جلسات 
مفصل به صورت فصلی و دوره ای 

داشته و نتایج این جلسه بسیار مفید 
بوده به طوری که مشکلات مربوط 
به بخش بیمه و مالیات شرکت های 

کشتیرانی به زودی برطرف می شود

محمد راستاد، مدیرعامل سازمان بنادر که مهمان ویژه 
مجمع عمومی انجمن کشتیرانی بود در سخنرانی خود با 
اشاره به اینکه سال گذشته تعامل بسیار خوبی با انجمن 
کشتیرانی داشته ایم افزود: »با این انجمن جلسات مفصل 
به صورت فصلی و دوره ای داشته و نتایج این جلسه بسیار 
مفید بوده به طوری که مشکلات مربوط به بخش بیمه 
و مالیات شرکت های کشتیرانی به زودی برطرف می 
شود.« وی با بیان اینکه مشکلات مربوط به بخش بیمه از 
حوزه فني برطرف شده و به بخش حقوقي رسیده است 
گفت: »امیدواریم به طور کامل تا چند وقت آینده حل 
شود. طبق رایزنی های که انجام شد هم اکنون انجمن 
کشتیرانی به عنوان عضو در تمامی جلسات مربوط به 
حوزه حمل ونقل به خصوص کمیته تدابیر ویژه شرکت 
دارد.« معاون وزیر راه وشهرسازی به دشوار بودن هزینه 
چنین  در  خارجی  های  کشتی  ارز  انتقال  و  نقل  های 
شرایطی اقتصادی و تحریمی اشاره کرد و گفت: »هزینه 
و  ایم  گرفته  نظر  در  درصد   ۵ را  ها  کشتی  این  ارزی 
این درخواست در جلسات هئیت عامل تصویب شده و 
امیدواریم در حداقل زمان به مرحله اجرایی برسد. اولویت 
از سوی بخش خصوصی  بنادر سرمایه گذاری  سازمان 
است و برای حفظ فعالیت و اشتغال در این بخش می تواند 
برای سهم خود تعدیل هم داشته باشد.« راستاد  با اشاره 
به اینکه چرخه بنادر کشور می چرخد افزود: »بالاترین 
حجم ترافیک در جابه جایی کالاهاي صادارتي و وارداتي 
در بنادر کشور وجود دارد. در بندر امام خمینی )ره( تمامی 
اسکله ها فعال و کشتی ها در حال تردد و جابه جایی کالا 
هستند. بندر شهید رجایی با وجود آنکه در شرایط تحریم 
قرار دارد و میزان صادرات و واردات آن نسبت به گذشته 
کاهش یافته، اما تمامی اسکه های آن فعال است.«  وی 
با اشاره به طرح توسعه ترمینال شماره ۳ کانتینری بندر 
شهید رجایی گفت: »تمامی کارهای اجرایی این بندر در 
به طوری که در سال  انجام است  سال جاری در حال 
گذشته ترمینال کانتینری شماره ۲ تکمیل شد. تا چند 
به ترمنیال کانتینری  آینده ۱۲ دستگاه آرتی جی   ماه 
بندر شهید رجایی اضافه می شود و ما با همکاری بخش 
بنادر  در  را  خود  ها  گذاری  سرمایه  تمامی  خصوصی 
کشور انجام می دهیم همچنین  توجه به پسکرانه های 
 بندری را در دستور کار داریم به طوری که ۲۴۰۰ هکتار 
لجستیکی  خدمات  اختیار  در  را  کرانه  پس  اراضی  از 

اقتصادی قرار داده ایم.«
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کارگاه آموزشی »اجاره کشتی« به همت مرکز 
آموزش انجمن کشتیرانی برگزار شد. در این 
دوره که تدریس آن به عهده کاپیتان »آرمان 
جهان بیگلری« بود مباحثی همچون شناخت 
کلیات اجاره کشــتی، انواع اجاره کشتی به 
صورت سفری و زمانی، شیوه تقسیم هزینه ها، 
مســئولیت مالک و اجاره کننده کشتی و... 
مورد بحث قرار گرفت. این دوره آموزشــی 
طی ۳ روز و با حضور ۲۰ دانشجو برگزار شد.

حقوق حمل ونقل دریاییاجاره کشتی 
کتاب »حقوق حمل ونقــل دریایی« تالیف دکتر 
ابراهیم تقــی زاده جنبه های عملــی و کاربردی 
این موضوع را در حوزه حمل ونقل دریایی مطرح 
می کند. این کتاب در ۳ بخش سیر تاریخی مقررات 
ناظر بر حمل ونقل و قراردادهای دریایی، مسئولیت 
متصدی حمل ونقل دریایی و موارد معافیت آن و 
اثبات مســئولیت متصدی حمل ونقل و دعوی 
جبران خسارت در ۲۶۶ صفحه توسط انتشارات 
مجمع علمی و فرهنگی مجد منتشر شده است.

معــرفی كــــتاب كـارگـاه آمـوزشــی

B A Y A N D O R :نشانی  
تهران، خیابان ولی عصر )عج(، نرسیده به زرتشت، کوچه دانش کیان ، پلاك 30 

طبقه اول- روابط عموميانجمن کشتیراني و خدمات وابسته ایران
تلفن: 9- 88947646
نمابر: 88905604
info@seanews.ir :ایمیل

   صاحب امتیاز :  انجمن کشتیرانی  و خدمات وابسته ایران
   مدیر مسئول :   مسعود پل  مه

   تحریریه :   روابط عمومی انجمن کشتیرانی  و خدمات 
وابسته ایران

ضیافت دریایی ها
مجمع عمومی عادی ســالیانه انجمن کشتیرانی و 
خدمات وابســته ایران همزمان با میلاد امام حسن 
مجتبی)ع( در هتل بزرگ ارم تهران برگزار شد. محمد 
راستاد، مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی مهمان 

و سخنران ویژه این مراسم بود.


